



KANIT YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK LTD.ŞTİ.

Adres : Meşrutiyet Cad. No:29/17 06420 Y.Şehir / ANKARA Y.M.M. : Sakıp ŞEKER
Vergi Dairesi : Çankaya V.D. Bağlı Olduğu Oda : Ankara YMM Odası (861)
Vergi Kimlik No: 4960020316 Sicil No : 06102016
Tel : (312) 417 05 96-418 68 29-418 68 43 Mühür No : 898
Fax : (312) 417 66 73 E-mail : kanitymm@kanitymm.com.tr

SİRKÜLER 2010 / 1

Ankara, 08.01.2010

FİRMA YÖNETİCİLERİ VE MUHASEBE BİRİMLERİNİN DİKKATİNE !

1) 2010 Yılında Uygulanacak Asgari Ücret Tutarları Artırıldı.

	01.01.2010-30.06.2010	01.07.2010-31.12.2010
	Aylık (Brüt TL)	Aylık (Brüt TL)
- 16 yasını doldurmuş olanlar	729,00	760,50
- 16 yasını doldurmamış olanlar	621,00	648,00

2) 2010 Yılında Uygulanacak Sakatlık İndirimi Tutarları.

Birinci derece sakatlar için **680 TL**
İkinci derece sakatlar için **330 TL**
Üçüncü derece sakatlar için **160 TL**

3) 01.01.2010 Tarihinden İtibaren Geçerli Sigorta Primlerinde Esas Kazancın Alt Ve Üst Sınırları

DÖNEMİ	PRİME ESAS ALT SINIR		PRİME ESAS ÜST SINIR	
	Günlük	Aylık	Günlük	Aylık
01.01.2010 30.06.2010	24,30	729,00	157,95	4.738,50
01.07.2010 31.12.2010	25,35	760,50	164,775	4.943,25

4) Kıdem Tazminatı Tavanı

01.01.2010 – 30.06.2010 Dönemi kıdem tazminatı tavanı **2.423,88 TL** olmuştur.

5) 01.01.2010 Tarihinden İtibaren Nispi Damga Vergisi Oranları %10 Oranında Artırıldı.

31 Aralık 2009 tarih ve 27449 sayılı Resmi Gazete’de yayımlanan 2009/15725 sayılı Bakanlar Kurulu Kararı ile, 01.01.2010 tarihinden itibaren yürürlüğe girmek üzere maktu ve nispi damga vergisi tutarları %10 oranında artırılmıştır.

Yapılan düzenleme gereğince, 01.01.2010 tarihinden itibaren ücret hesaplamalarında kullanılacak damga vergisi oranının binde 6,6 , sözleşmelerde binde 8,25 olarak uygulanması gerekmektedir

2010 Yılında Uygulanacak Bazı Damga Vergisi Oran ve Tutarları Şöyledir.

1- Mukavelenameler, taahhütnameler ve temliknameler	(Binde 8,25)
2- Kira mukavelenameleri (Mukavele süresine göre kira bedeli üzerinden)	(Binde 1,65)
3- Maaş, ücret, gündelik, huzur hakkı, aidat, ihtisas zammı, ikramiye, yemek ve mesken bedeli, harcırah, tazminat ve benzeri her ne adla olursa olsun hizmet karşılığı alınan paralar (avans olarak ödenenler dahil)	(Binde 6,6)
4- İhale kanunlarına tabi olan veya olmayan resmi daire ve kamu tüzel kişiliğini haiz kurumların her türlü ihale kararları	(Binde 4,95)
5- Bilançolar	21,55 TL
6- Gelir tabloları	10,55 TL
7- İşletme hesabı özetleri	10,55 TL
8-Yıllık gelir vergisi beyannameleri	27,90 TL
9-Kurumlar vergisi beyannameleri	37,25 TL
10-Katma değer vergisi beyannameleri	18,55 TL
11-Muhtasar beyannameler	18,55 TL
12-Diğer vergi beyannameleri (damga vergisi beyannameleri hariç)	18,55 TL
13-Gümrük idarelerine verilen beyannameler	37,25 TL
14-Belediye ve il özel idarelerine verilen beyannameler	13,75 TL
15-Sosyal güvenlik kurumlarına verilen sigorta prim bildirimleri	13,75 TL

Damga Vergisi Kanunu'nun 14 üncü maddesinin birinci fıkrasında yer alan üst sınır yeniden değerlendirilerek 1.161.915,90 TL'ye çıkartılmıştır. Buna göre 2010 yılında düzenlenecek kağıtlardan her biri için hesaplanacak damga vergisinin tutarı 1.161.915,90 TL'yi aşamayacaktır.

6-) Gelir Vergisi Tarifesi Değişti

01.01.2010 tarihinden geçerli olmak üzere gelir vergisine tabi gelirlerin vergilendirilmesinde esas alınacak gelir vergisi tarifesi aşağıdaki gibi düzenlenmiştir.

8.800 Türk Lirasına kadar	%15
22.000 Türk Lirasının 8.800 TL.si için 1.320,00 TL, fazlası	%20
50.000 Türk Lirasının 22.000 TL.si için 3.960,00 TL, fazlası	%27
50.000 Türk Lirasından fazlasının 50.000 TL.si için 11.520,00 TL, fazlası	%35

7-) Yeniden Değerleme Oranı

2009 yılı için yeniden değerlendirilme oranı % 2,2 olarak tespit edilmiş ve 392 Sıra No.lu Vergi Usul Kanunu Genel Tebliği ile ilan edilmiştir.

8-) 2010 Yılı İçin Geçerli Asgari Geçim İndirimi

2010 yılında ücret geliri elde edenlerin medeni durumu ve çocuk sayısına göre geçerli olacak asgari geçim indirimi tutarları aşağıdaki gibidir.

Kişisel durumu	Aylık geçim indirimi (TL)
-Bekar	54,68
-Evli, eşi çalışan, çocuksuz	54,68
-Evli, eşi çalışan, 1 çocuklu	62,33
-Evli, eşi çalışan, 2 çocuklu	71,08
-Evli, eşi çalışan, 3 çocuklu	76,55
-Evli, eşi çalışan, 4 çocuklu	82,01
-Evli, eşi çalışmayan, çocuksuz	65,61
-Evli, eşi çalışmayan, 1 çocuklu	73,81
-Evli, eşi çalışmayan, 2 çocuklu	82,01
-Evli, eşi çalışmayan, 3 çocuklu	87,48
-Evli, eşi çalışmayan, 4 çocuklu	92,95

9-) Kıdem Tazminatı Tavanı

01.01.2010 – 30.06.2010 Dönemi kıdem tazminatı tavanı **2.423,88 TL** olmuştur.

Daha fazla bilgi için müşavirliğimize başvurunuz.

Saygılarımızla.

**KANIT YEMİNLİ MALİ
MÜŞAVİRLİK LTD ŞTİ.**